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رفع مشکلات صنعت با استفاده
 از فناوری هوش مصنوعی

تفاهم نام ه ای با هدف رفع مشــکلات صنعت با  �
اســتفاده از فناوری هوش مصنوعی میان دانشــگاه 

تهران و شرکت دانش بنیان پارت منعقد شد.
به گــزارش روابط عمومی شــرکت دانش بنیان 
پــارت، باتوجه به ظرفیت پــارت در حوزه مصنوعی 
و برخورداری از بزرگ ترین مجموعه انســانی هوش 
مصنوعی در کشــور، براســاس این تفاهم نامه قرار 
اســت این شــرکت با همکاری دانشــکده کامپیوتر 
دانشــگاه تهران، مشــکلات صنعت را شناسایی و با 

استفاده از هوش مصنوعی برطرف کنند.
براســاس این تفاهم نامه، مشــکلات صنایع در 
حوزه هوش مصنوعی در قالب دســتور کارهایی از 
سوی شــرکت دانش بنیان پارت با دانشکده کامپیوتر 
دانشــگاه تهران مطرح و با همکاری ایــن دو نهاد، 
راه حل هــای علمی و عملیاتی برای رفع مشــکلات 

صنعت طراحی و ارائه می شود.
دکتر ناصر ســلطانی، رئیس دانشکده مهندسی 
برق و کامپیوتر دانشگاه تهران در این جلسه گفت: در 
این قرارداد موضوع هــوش مصنوعی در حوزه های 
مختلف کــه دارای کاربردهای ملــی و بین المللی 
اســت، مــورد توجه قــرار گرفته اســت. وی افزود: 
براساس این تفاهم نامه قرار است دانشکده مهندسی 
برق و کامپیوتر دانشگاه تهران و شرکت دانش بنیان 
پارت در زمینه روش های نوین هوش مصنوعی مانند 
یادگیری تعاملــی و اجتماعی برای کاربردهای مهم 
و آینده نگر مانند خودروهای خودران، سیســتم های 

آموزشی و غیره را عملیاتی کنند.
رئیس دانشکده مهندسی برق و کامپیوتر دانشگاه 
تهران خاطرنشان کرد: شرکت دانش بنیان پارت یک 
شــرکت در حال رشد است که به صورت متمرکز در 

زمینه هوش مصنوعی سرمایه گذاری کرده است.
دکتر ســلطانی تأکید کرد: امیدواریــم بتوانیم با 
استفاده از پتانسیل این شرکت دانش بنیان ابزارهای 
نویــن هوش مصنوعی تولید و در عرصه های ملی و 

بین المللی ارائه کنیم.
وی اظهــار داشــت: ایــن آمادگی در دانشــکده 
مهندسی برق و کامپیوتر دانشگاه تهران وجود دارد 
کــه در حوزه های مختلف هوش مصنوعی از جمله 
توســعه آموزش مجازی با این شــرکت دانش بنیان 

همکاری کند.
رئیس دانشکده مهندسی برق و کامپیوتر دانشگاه 
تهــران تأکیــد کرد: طی چند ســال آینــده در حوزه 
آموزش تحول جدی ایجاد می شود که لازم است با 
استفاده از هوش مصنوعی به  این حوزه وارد شویم 
تا بتوانیم در آینده با دیگر کشورها رقابت کنیم و ما نیز 
ارائه دهنده روش های جدید آموزش مجازی باشیم. 
دکتر رسولی زاده، مدیرعامل شرکت دانش بنیان پارت 
نیز در این جلسه گفت: این شرکت براساس توانایی و 
پتانسیلی که در حوزه هوش مصنوعی دارد می تواند 
با همکاری دانشــکده مهندســی بــرق و کامپیوتر 
دانشــگاه تهــران در زمینه های مختلــف از جمله 
خودروهای خــودران فعالیت علمــی و تحقیقاتی 

داشته باشد.
وی اظهــار داشــت: در حــال حاضر بســیاری 
از ســازمان ها، نهادهــا و ارگان هــای مختلــف از 
شــرکت دانش بنیان پارت تقاضــا دارند که در حوزه 
خودروهــای خــودران فعالیت کنند کــه امیدواریم 
با امضای ایــن تفاهم نامه و با همکاری دانشــکده 
مهندســی برق و کامپیوتر دانشگاه تهران بتوانیم به 

این مهم دست یابیم.
مدیرعامل شــرکت دانش بنیان پارت از انتشــار 
نسخه سوم کتاب بوم شناسی هوش مصنوعی توسط 
این شرکت دانش بنیان خبر داد و گفت: در این کتاب 
به صــورت مفصل به جایگاه هــوش مصنوعی در 

ایران و جهان پرداخته شده است.
دکتر رسولی زاده تأکید کرد: در این کتاب تجربیات 
ایران و جهان در حوزه هوش مصنوعی ارائه شده و 
همچنین شــرکت های فعال و خدمات آنها در حوزه 

هوش مصنوعی در این کتاب معرفی شده است.
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 به این ترتیب، در همین مقطع ادامه از صفحه 2
مــن به عنــوان عضو شــورای 
مرکزی کمیته موقت انقلاب اسلامی شروع به کار کردم. 
از جاهایی که حساســیت بالایی برای ما داشت، همین 
اداره دوم ارتش بود. تصور من این بود یکی از افرادی که 
به خوبی صلاحیــت اداره این حوزه را دارد، آقای محمد 
رضوی خواهد بود؛ چراکه در گروه فلاح با هم همکاری 
داشتیم و ایشــان را به خوبی به لحاظ تدین، تخصص و 
مدیریت می شــناختم. بنابراین، من به عنــوان فردی که 
عضو شــورای مرکزی بودم، حکمی را به ایشــان داده و 
مســئولیت مراقبت از اداره دوم را به او واگذار کردم. به 
خاطر دارم به دلیل احســاس ناامنــی ای که ما در آنجا 
می کردیم و یک بــار چریک های فدایی خلق برای یافتن 
اســناد به این اداره هجوم آورده بودند، تصمیم گرفتیم 
تمامــی این اســناد مهم را بــه مجلس شــورای ملی 
بهارســتان منتقل کنیم. وقتی آقای رضوی به اداره دوم 
رفت، مرحوم حســن منتظر قائم آنجــا را اداره می کرد و 
تعدادی از فارغ التحصیلان شریف مثل علی اژئیان و جواد 
قدیری هم در آنجا حضور داشتند. آقای قدیری در زمان 
دانشجویی پیش نماز نمازخانه دانشگاه شریف (آریامهر) 
بود. او در میان دانشــجویان به عنوان یک فرد متدین اما 
غیر انقلابی شناخته می شد و پدرش یک روحانی خوشنام 
که در یکی از مســاجد اصفهان امام جماعت بود. جواد 

قدیری  کشمیری را به اداره دوم برده بود.
 چه کسی کشمیری را به خسرو تهرانی معرفی کرد؟ �

کشــمیری از طرف اداره دوم در ستاد خنثی سازی کودتای 
نوژه شرکت می کرد. این ستاد مرکب بود از اداره دوم، سپاه 
و دادستانی نیروهای مسلح. کار ستاد که رو به اتمام بود، 
خسرو تهرانی که عملکرد خوب کشمیری را دیده بود، او را 
به نخست وزیری برد. البته رضوی می گوید ما با این انتقال 
موافق نبودیم؛ نه به دلیل اینکه شکی به کشمیری داشته 
باشیم، بلکه به این دلیل که فکر می کردیم هنوز کار ستاد 

خنثی سازی کودتا پایان نیافته است.
 شــما در گفت وگویی عنوان کردید که بهزاد نبوی  �

پس از آن انفجار به خود ما مشکوک شده بود و انگشت 
اتهام او به صورت جدی به ســمت ما بود. با توجه به 
همکاری و رفاقتی که با بهزاد نبوی داشتید، علت این 

اتهام چه بود؟
زمانی که انفجار ریاست جمهوری رخ داد، در ۵۸ ساعت 
اول ما کاملا ســردرگم بودیم و من به خاطر دارم حوالی 
ساعت ســه بعد از ظهر در مجلس سابق بودم که مالکی 
که هم راننده و هــم محافظ من بود، با چهره ای ملتهب 
به سمتم آمد و گفت انفجاری در نخست وزیری رخ داده 
و کیف بهزاد را به من داد. اگر اشــتباه نکنــم، روز بعد از 
آن، برنامه تشییع جنازه تدارک دیده شد و زمانی که جنازه 
شــهید رجایی و باهنر را آماده کردنــد، با این اطمینان که 
کشــمیری هم در جلسه آن روز شــرکت داشته، به دنبال 
جنازه او می گشتند. حتی به کسانی که مشغول جمع آوری 
جنازه هــا بودند، گفته شــد به دلیل نبود جنــازه و عمق 
تخریب انفجار، قدری از خاکستر و بقایای اجساد موجود 
را به عنوان جنازه کشــمیری منتقل کنند. چقدر هم برای 

همان خاکستر اشک ریختیم. ظاهرا ماشینی که کشمیری 
با آن به جلسه می آمده، در محل حادثه نبوده و از همین 

طریق نیز پی می برند که او فرار کرده است.
 اینکه خاکســتری را به کیســه ای ریخته و عنوان  �

می کنند بقایای جســد کشمیری بوده، برخی معتقدند 
همین مســئله به این خاطر بوده که کشمیری فرصت 
فرار داشــته باشــد. برخی هم عنوان کردند ما تعمدا 
ایــن کار را کردیم که با ایجاد ذهنیت تصور ما به مرگ 

کشمیری، بتوانیم او را دستگیر کنیم.
نه! من تصور می کنم این واقعیت ندارد که مثلا عنوان کنند 

ما هوشیارانه عمل کردیم.
 یعنی یــا فریب  خورده اند یا همــه چیز همان قدر  �

ساده انگارانه بوده که مطرح شده است؟
در مرحله اول، به صورت کاملا جدی و قطعی بر این باور 
بودند که کشمیری کشته شده است. منتها روز بعد و پس 
از اینکه جنازه ها را به راهرو مجلس برای تشــییع منتقل 
کردند، بهزاد نبوی دیده که ماشــین کشــمیری در محلی 
که همیشــه پارک می کرده، نبوده و تازه متوجه می شوند 
که او فرار کرده اســت. در اینجا اعلام نمی کنند کشمیری 
فــرار کرده تا او تصور کند که به باور مرگ او رســیده اند و 
بعد بتوانند دستگیرش کنند. ولی به نظر می رسد حواس 

او بیشتر از اینها جمع بوده و از کشور خارج شده است.
 تحلیل شــما از ماجرایی که عنــوان کردند قدری  �

خاکستر به کیسه ای ریخته  شــده و به نام کشمیری و 
جسد او منتقل شود، چیست؟

اگــر این ســؤال را ۲۵ ســال قبــل از من می پرســیدید، 
می توانســتم با مشــخصات دقیق تری مســئله را مطرح 
کنــم، ولی الان تا جایی که ذهنم یاری می دهد، زمانی که 
جنازه ها را جابه جا می کردند، وضعیت بسیار وحشتناکی 
را داشــتیم و بعضا برخی از جنازه ها متلاشی شده بود. بر 
همین اساس، طبیعی بود وقتی در این جلسه شهید باهنر 
و رجایی بودند و کشمیری هم در کنار آنها حضور داشته، 
یک واقعیت قطعی تلقی شد که او هم کشته شده و وقتی 
جنازه را پیدا نکردند، ســعی کردند با اســتفتا از یک فقیه 
راه حلی را برای این مســئله پیدا کنند. آن فقیه هم عنوان 
کرده که قدری از خاکستر را در کیسه ای ریخته و به عنوان 

جسد منتقل کنید.
 به خاطر دارید از کدام فقیه سؤال شده بود؟ �

نمی دانــم، ولی اینکــه به هر حــال خود این خاکســتر 
جمع کردن، جنازه ســازی بوده و عاملی در درون ســعی 
کرده تا بــا این کار فرصتــی برای فرار کشــمیری فراهم 
کند، بشــخصه این احتمال را بر مبنای اطلاعاتی که از آن 
زمان دارم، کامل رد می کنم. وقتی هم که متوجه شــدند 
کشمیری فرار کرده است، بهزاد به چه کسی می توانست 
مظنون باشــد؟ به کســی که او را معرفی کرده و طبعا با 
دنبال کردن افراد معرف از جــواد قدیری و رضوی به نام 

من رسیده است.
 مشخصا تمام گمان تنها متوجه شما شد؟ �

البته رضوی هم زیر ســؤال رفت. به واسطه همکاری ما 
در گروه فلاح، طبعا هر دو ما در مظان این اتهام از ســوی 

نبوی قرار گرفتیم.

 ارتباط شما در آن مقطع با سعید حجاریان چطور  �
بود؟

خیلی کــم. خب در اداره دوم ارتش و تدوین اساســنامه 
وزارت اطلاعــات هــم ســعید حجاریان نقش داشــت. 
حجاریان ارتباط خیلی نزدیکی با ری شهری و خسرو تهرانی 
داشت. زمانی که خســرو تهرانی به مسئولیت اطلاعاتی 
ریاســت جمهوری در زمان مهندس میرحســین موسوی 
می رسد، سعید حجاریان یکی از افراد خوش فکری است 
که با ایــن مجموعه همکاری می کند. در زمان تشــکیل 
مجلس اول، ســعید حجاریان و خسرو تهرانی با ما لابی 
می کنند که وزارت اطلاعات تشــکیل شــود تــا در مقابل 

مجلس هم پاسخ گو باشد.
 این طرح را هم شما نوشتید؟ �

پیش نویس طرح آن را ســعید حجاریان نوشت و من در 
مجلس مطــرح کرده و امضاهای آن را جمع آوری کردم. 
البته در مجلس تغییراتی در طرح داشــتیم. برای نمونه، 
این را که وزیر اطلاعات یک فقیه مجتهد باشد، ما در طرح

نیاورده بودیم و بعدا در مجلس به آن اضافه شد.
 ارتباط شــما با گروه فرقان چگونه بود و چه زمانی  �

جذب آن شده و چگونه از آن خارج شدید؟
ما هیچ گاه جذب فرقان نشــده و از آن جدا نشدیم، بلکه 
بــا فرقان همکاری می کردیم و بعــد کمکمان را متوقف 
کردیــم. بگذارید توضیح دهم ما چــه گروهی بودیم که 
بــا فرقان همــکاری کردیم. ســابقه کار ما به ســال ۴۳ 
برمی گردد که در زندان اوین تصمیم گرفتیم تشکیلاتی به 
وجود بیاوریم که این تشکیلات بتواند به صورت مخفیانه 
و عندالزوم به شــکل مسلحانه با رژیم شاه مبارزه کرده و 
بر مبنای تحلیلی که درباره التقاتی بودن مجاهدین خلق 
داشــتیم، انحرافات این ســازمان را هم نداشته باشد. به 
این ترتیب گروه سیاســی -نظامی «فلاح» در سال ۱۳۴۳ 
در زندان اوین متولد شــد. ما یعنی گروه فلاح، ســال ۴۴ 
با فرقان ارتباط پیدا کردیم. در این ســال یکی از دوســتان 
مــا که در حرفه خرید و فروش آهن بود و منابع مالی ما را 
به نوعی تأمین می کرد، به من گفت مجموعه ای در حال 
مبارزه با رژیم شاه است. طبق گفته او، این گروه به صوررت 
تئوریــک عمل کرده و روی قرآن پژوهی نیز کارهای خوبی 
انجام داده و نیاز به کمک دارد. ایشان بعد کتاب های آنها 
را که به صورت تفسیر سوره های قرآن بود، برای ما آورد و 
از ما درخواست کمک کرد. اولین کمکی که می خواستند، 
این بود که به جهت کمبود جا، نشــریات آنها را انبار کنیم 
که این کار را در یکی از باغ های دماوند جاســازی کردیم. 

همچنین دستگاه تکثیرمان را هم به آنجا برده و اعلامیه 
را در آن تکثیر و ســپس با جاسازی آنها زیر دو ردیف سبد 
ســیب به تهران منتقــل می کردیم. به ایــن ترتیب، تنها 
ارتباط ما دریافت این کتب بود که اتفاقا برای ما جذابیت 
داشــت. این ارتباط ادامه داشــت تا اینکه سال ۴۶ من با 
آقای مطهری ارتباط پیدا کردم. در این زمان، دیگر جزوات 
مانند ســابق در ۲۵۵، ۵۵۵ صفحه منتشر نمی شد، بلکه 
بیانیه هایی در چهار تا شــش صفحه را از این گروه شاهد 
بودیــم. هفته ای یک بار بنا بر توصیــه ای که مرحوم امام 
خمینی داشتند، به صورت مرتب با شهید مطهری ارتباط 
داشتم. هر زمان هم که خدمت او می رسیدم، جزوه ای از 
گروه فرقان را به ایشــان می دادم. ایشان هم نمی دانم به 
چه دلیلی روی این جزوات حســاس شده بود و آن را به 
دقت خوانده و حتی زیر متونش خط می کشید. سرانجام 
در ســال ۴۶ به مقطعی رســیدیم که ایشــان گفتند اینها 
مســئله و انحراف دارند. بشخصه پشــیمانم که چرا در 
آن زمان، مطالب شــهید مطهری را یادداشت نکردم که 
الان بازگو کنم. وقتی ایشــان این حرف را زد، من به عضو 
رابط مان با فرقان گفتم که سری که درد نمی کند، دستمال 
نمی بندیم و با این گروه همکاری نمی کنیم. در همین بازه 
نیز ارتباط ما با گروه فرقان قطع شــد. البته بعد هم شهید 
مطهری باز سراغ جزوات این گروه را گرفت و با دیدن قطع 

همکاری ما، دیگر پیگیری نکرد.
 شما خودتان هیچ گاه با گودرزی ارتباط نداشتید؟ �

از ابتدای ارتباط ما با گروه فرقان تا زمانی که ارتباط ما با 
آنها قطع شد، من با هیچ فرد گروه فرقانی، نه مذاکره و 
صحبت کردم و نه رویارو شدم. کانال ارتباطی ما همان 
نفری بــود که مطرح کردم. پس از پیــروزی انقلاب نیز 
اولین بــاری که ســر و کله این گروه پیدا شــد، زمانی بود 
که در جلســه شورای مرکزی سازمان مجاهدین انقلاب 
اسلامی حضور داشتیم که محمد بروجردی وارد شد و 
خبر ترور شــهید مطهری را داد. ظاهرا همان زمان هم 
اینهــا به عنوان گروه فرقان اطلاعیــه دادند. در آن زمان 
بود که ما تازه دیدیم عجب پیش بینی ای شهید مطهری 
داشت و چه بلایی به سر ما آمد. خیلی جالب است؛ این 
کسانی که مشــغول مقابله و متهم کردن من هستند، از 
یک سو، مرتضی الویری را با گروه فرقان مرتبط می کنند، 
از یــک طرف با مجاهدین خلق مرتبط می دانند و از یک 
طرف هم اصلا مــا را با خود ســاواک مرتبط می دانند؛ 
چطور می شــود الویــری هم با ســاواک باشــد، هم با 

مجاهدین خلق و هم با فرقان؟

مدیرعامل شرکت نفت و گاز اروندان  عنوان کرد
نمایشگاه نفت فرصت مناسبي براي 

صنعتگران  و تأمین کنندگان بزرگ کالا

مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره شرکت نفت  �
و گاز اروندان در یادداشتی به مناسبت برگزاری 
بیست وپنجمین نمایشگاه بین المللی نفت، گاز، 
پالایش و پتروشــیمی، ابراز امیــدواری کرد این 
نمایشــگاه بتواند در زمینه معرفی توان ساخت 
داخل در حوزه صنعت نفت در راستای اهداف 

ترسیم شده در سال جهش تولید گام بردارد.
پورهنگ  یادداشــت مهندس جهانگیــر  در 
آمده است: نمایشگاه، محل ارائه توانمندی های 
صنعتــی، فرهنگی، علمی و پژوهشــی و نماد 

خودکفایی و خوداتکایی است.
بــا توجه به شــعار نمایشــگاه امســال که 
نفــت ملی، کالا و خدمات ایرانی اســت به طور 
یقین برگزارکننــدگان تلاش دارند تــا در زمینه 
اطلاع رســانی، بازارســازی و بازاریابــی کمک 
شایانی در مبحث رشد تولید و دستاوردهای آن 

ایفاد کنند.
نمایشگاه تخصصی نفت یکی از رویدادهای 
بــزرگ اقتصادی تجاری می باشــد که افزون بر 
دو دهه است توانسته جایگاه خود را در تقویم 
نمایشــگاهی کشــور تثبیت و همــواره با اقبال 
صنعتگران و ســازندگان در حوزه نفت مواجه 

بوده است .
گســترش فعالیت هــای بخش بالادســتی 
صنعــت نفت و توســعه روزافزون تأسیســات 
پایین دســتي فرصــت مغتنمی  در بخش های 
برای توسعه کســب وکار، تولید کالا و تجهیزات 
کاربــردی ایــن صنعت ایجــاد کــرده و در این 
راســتا وزارت نفــت با حمایت از ســازندگان و 
صنعتگران داخلی زمینه دستیابی به طراحی و 
دانش فنی ساخت بخش عمده ای از قطعات و 
تجهیزات را فراهم آورده که برگزاری نمایشگاه 
تخصصی نفــت نقــش ســازنده و مهمی در 
معرفــی توانمندی های ســازندگان، شــناخت 
نیازهای مجموعه های صنعــت و هم افزایی و 
رایزنی های موثر و مســتمر میان متخصصان و 

دست اندرکاران خواهد داشت.
به طور قطع نمایشگاه بیست وپنجم نفت در 
مدت برپایی در محل نمایشگاه های بین المللی 
تهران با تأکید بر کاربست پروتکل های بهداشتی 
مربوط بــه بیماری کووید۱۹، فرصت مناســبي 
براي صنعتگــران، ســازندگان و تأمین کنندگان 
بــزرگ کالا و خدمات مرتبط بــا صنعت نفت و 
شــرکت هاي نفتی مهیــا می کند تــا در تعامل 
هدفمنــد بــه تبــادل تجربیــات و تخصص در 
راستای بومی سازی با نگرش اولویت بخشی به 
کیفیت کالای تولیدی همســو با کمیت گام های 

پرشتاب بردارند.

شرکت سهامی سازمان آب و برق خوزستان به شناسه ملی ۱۰۴۲۰۰۷۱۹۴۰، کد اقتصادی ۴۱۱۳۱۹۷۱۸۸۹۸ و کد پستی 
۶۱۳۴۸۱۳۹۵۶، در نظر دارد مناقصه عمومی همزمان با ارزیابی کیفی ( فشرده ) یک مرحله ای، با مشخصات ذیل را 
از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزارنماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه و فراخوان  تا ارائه پیشنهاد 

مناقصه گران و بازگشایی پاکات از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ( ستاد ) به آدرس www.setadiran.ir  انجام خواهد شد.

۱)زمان، مهلت ، مبلغ و محل دریافت اســناد مناقصه : متقاضیان می توانند از تاریخ ۱۳۹۹/۱۱/۰۶ لغایت ۱۳۹۹/۱۱/۱۱ به ســامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت به آدرس www.setadiran.ir  مراجعه و با پرداخت مبلغ ریال از طریق درگاه پرداخت اینترنتی سامانه برای خرید اسناد 

فراخوان ارزیابی کیفی و اسناد مناقصه فوق اقدام نمایند.
۲)زمــان و محل تحویل پــاکات مناقصه : مناقصه گران مــی بایدضمن بارگذاری تصویر کلیه مدارک اســناد مناقصه در ســامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت حداکثر تا ســاعت ۱۸:۰۰ مورخ ۱۳۹۹/۱۱/۲۳ ، نسبت به تحویل اصل مدارک مطابق شرایط درج شده در اسناد مناقصه، 
در یک پاکت لاک و مهر شده حداکثر تا پایان وقت اداری مورخ ۱۳۹۹/۱۱/۲۵ به نشانی : خوزستان، اهواز، بلوار گلستان، ساختمان ۵ طبقه 

سازمان آب و برق خوزستان ، طبقه همکف، دبیرخانه مرکزی اقدام و رسید دریافت دارند.
۳)تاریخ بازگشایی پاکات مناقصه ( الف، ب، ج ) : مورخ ۱۳۹۹/۱۱/۲۶ ساعت ۱۰ صبح

۴)سایر شرایط: داشتن گواهینامه تایید صلاحیت ایمنی پیمانکاری از وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی الزامی است.
به پیشنهادهای فاقد اصل امضاء، مشروط، مخدوش و پیشنهاداتی که بعد از مدت مقرر واصل شود، مطلقا ترتیب اثر داده نخواهد شد.

شرکت های متقاضی، بایستی پاکت حاوی اسناد مناقصه ( الف، ب، ج )  را ضمن بارگذاری در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ( ستاد) 
، در یک پاکت لاک و مهر شده قرار داده و تحویل نمایند. ضمنا هزینه خرید اسناد قابل برگشت نمی باشد.

علاقــه مندان به شــرکت در فراخــوان مناقصه عمومی، در صــورت عدم عضویت قبلی ، می بایســت جهت ثبت نــام و دریافت گواهی 
 امضــای الکترونیکــی ( توکن) با شــماره تلفن ۴۱۹۳۴-۰۲۱ تماس حاصل نمایند.( اطلاعات تماس ثبت نام ســایر اســتان ها در ســایت

 www.setadiran.ir بخش  ” ثبت نام / پروفایل تامین کننده / مناقصه گر ” موجود است) .

۹۹/۱۸۳۲۰۹۹۰۰۱۵۹۷۰۰۰۱۲۱ KVA خرید سه دستگاه ترانسفورماتور
ایستگاه پمپاژ آبگیری از کانال  شبکه آبیاری دز به 

عنوان   آبگیر میان مدت طرح آبرسانی غدیر

نوبت اول

پاسخ به اتهامات 

رئیــس قوه قضائیه گفــت: اجرای بخش عمده ای از ســند تحول 
قضائــی، نیازمنــد اصــلاح قوانین و مقررات اســت. حجت الاســلام 
ســید ابراهیم رئیسی در جریان دومین جلسه ستاد راهبری اجرای سند 
تحول قضائی با اشــاره به ابلاغ عمومی ســند تحــول قضائی گفت: 
هم اکنون مطالبه عمومی برای اجرای این ســند شــکل گرفته است و 
همه بخش های قوه قضائیه باید با همکاری نخبگان و صاحب نظران، 
اجرای سند را پیگیری کنند. رئیس قوه قضائیه افزود: برای ایجاد تحول 
قضائی و کســب رضایت عمومــی و اجرای عدالت، هوشمندســازی 
فرایندها در دســتور کار قرار گرفته اســت؛ بنابراین پشتیبانی لازم برای 
ایجاد زیرســاخت های توســعه فناوری و نوآوری باید از ســوی قوای 
مقننه و مجریه فراهم شــود. رئیســی گفت: اجرای بخش عمده ای از 
سند تحول قضائی، نیازمند اصلاح قوانین و مقررات است و لازم است 
با همکاری قوای مقننه و مجریه، زیرســاخت های قانونی فراهم شود 

تا بر مبنای قوانین اصلاح شــده، ســند قابلیت اجرائی پیدا کند. رئیس 
ستاد راهبری اجرای سند تحول قضائی با اشاره به زمان بندی ذکر شده 
در ســند تحول قضائی گفت: برای اجرای راهکارهــا در موعد زمانی 
مقرر، باید بســیج امکانــات در قوه قضائیه، مقننــه و مجریه و تمهید 
زیرســاخت های حقوقی و مالی لازم انجام شــود. رئیس قوه قضائیه 
افزود: به منظور رصد دقیق اجــرای راهکارها و برنامه های عملیاتی، 
در ساختار ستادی قوه قضائیه، مرکز پیگیری اجرای سند تحول قضائی 
تشــکیل شده است و همه بخش های قوه قضائیه موظف به همکاری 
با این مرکز هســتند. رئیسی با اشاره به لزوم همفکری با صاحب نظران 
حوزه و دانشــگاه در فرایند اجرای ســند تحول قضائی گفت: در آینده 
نشســت های تخصصی با موضوع محورهای اولویت دار ســند تحول 
قضائــی و با حضور صاحب نظران برگزار خواهد شــد و از نظرات آنها 

برای اجرای سند تحول قضائی استفاده خواهیم کرد.

رئیسی با اشاره به اهمیت مفاد ســند تحول قضائی گفت: این سند 
برنامه چند سال آتی قوه قضائیه است و همه دستورالعمل ها و مقررات 
و مصوبات در قوه قضائیه باید با این سند انطباق داشته باشد و معاونت 
راهبردی باید جلسات منظمی با بخش های قوه قضائیه برای هماهنگی 
امور تشکیل دهد. در جلسه دوم ستاد راهبری اجرای سند تحول قضائی، 
گزارش معاونت حقوقی و امور مجلس و معاونت مالی، پشتیبانی و امور 
عمرانی و حوزه ریاست در اجرای سند تحول قضائی مطرح شد و رئیس 
قوه قضائیه، دستورات لازم را برای پیگیری سریع تر راهکارها صادر کرد. 
در این جلســه، معاون اول قوه قضائیه، رئیس دیوان عالی کشور، رئیس 
حوزه ریاســت، معاون حقوقی و امور مجلس، معاون مالی، پشتیبانی و 
امور عمرانی، معاون راهبردی، رئیس مرکز پیگیری اجرای ســند تحول 
قضائی، رئیس مرکز آمار و فناوری اطلاعات و دکتر جمشــیدی، نظرات 

خود را برای تسریع در اجرای سند تحول قضائی بیان کردند.

رئیس قوه قضائیه
اجراى بخش عمده  سند تحول قضائى، نیازمند اصلاح قوانین است


